
Dagsorden for bestyrelsesmøde i AGF Atletik den 29. oktober 2020: 
 
1. Stadionprojektet:  
Update fra Mikkel, ovenpå endnu et møde med Ulla og Lars.  
Møde med Ulla for et par uger siden. Formentligt bliver det et stadion i området. F.eks. omkring tennisbanerne el. måske 
ved marselisborghallen. Muligvis et helt andet sted. Ulla snakker sagen for at stadion bliver omkring hvor stadion er nu.  
 
 
2. Corona-situationen:  
Dan har forsøgt at lave mindre grupper. Hvor man tilmelder sig fra gang til gang.  
 
 
3. Opdatering på “mangekampsgruppen”/Dennis’ træningssituation i AGF:  
Møde med Dennis Maggie. Der arbejdes stadig på at få en træningsgruppe på benene styret af Dennis Maggie. Dennis 
Maggie har mange spændende ideer og vi er spændte på hvad det kan give til AGF-atletik.  
 
 
4. Træner situationen:  
Dan har mange opgaver i AGF-atletik og der arbejdes på hvordan denne arbejdsbryde kan fordeles blandt flere personer 
trænere og evt. atleter.  
Bestyrelsen arbejder på at nogle at opgaverne kunne uddelegeres til et trænermøde. Karen kalder ind til trænermøder.  
Christian S vil gerne hjælpe med at arrangere crossstævne. Han tager kontakt til Dan.  
 
 
5. TrainingPeaks:  
Det er meget vigtigt for Peter Dohn, han mener ikke træningssamarbejdet med atleterne kan fungere uden.  
Vi arbejder videre med dette.  
 
 
6. Eliteudvalget:  

1. Overordnet fint.  
2. Der skal laves specifikke regler for hvad der forventes af atleterne specifik for at få elitestøtte. Vi synes i 

bestyrelsen det er i orden der kommer nogle sanktioner, hvis man ikke kan leve op til elitestøttekravene, som 
f.eks. at deltage i træning. Men vi foreslår at man kan få lov at støtte op om klubben på andre måder, f.eks. at 
hjælpe til som træner i ungdomsafdelingen, hjælper i Aarhus motion, stiller op til de rigtige stævner, hvor det er 
vigtigt AGF bliver vist. Derudover skal der stå i elitekonceptet at elitestøtte ikke betaler kontingent.  

 
 
7. Punkter fra kasseren:  
Der er åbnet for corona-puljen igen. Jens har søgt om 50.000 og håber på støtte.  
 
 
8. Kontingent:  
Vi skal være helt klare i vores tilbagemelding til atleterne, hvis vi er over halvejs i kontingentperioden, kan man nøjes 
med at betale halvdelen af kontingentet, men ikke mindre.  
 
Hvis man skal med AGF-transport så skal man betale for bussen.  
 
Kontingent:  
Sanktioner ved for sen betaling: >14dage: 50kr. over måned 100kr.  
 
 
9. Modtagelse af nye medlemmer:  
Vi foreslår at der bliver nogle stykker i kvinde- og herregruppen, som får rollen som tager sig af nye medlemmer. Blot så 
der er nogen der er opmærksom på de nye.  
 
 
 

 


